
HELYI ELŐADÓKKAL, ALKOTÓKKAL EMLÉKEZTÜNK 
A MAGYAR KULTÚR A NAPJÁR A A MÚZEUM 
TERMÉBEN JANUÁR 21-ÉN, MELY EGYBEN
„HA JDÚSÁMSON 20 ÉVE VÁROS” PROGR AM-
SOROZ ATUNK EL SŐ ÁLLOMÁSA VOLT.

A Magyar Kultúra Napja az a nap, amikor
megemlékezünk arról, hogy amit a magyar
kultúráért teszünk, szívből cselekedjük, hiszen 
felelősséggel tartozunk megmaradásáért, 
létéért.
Hajdúsámson számára mindig is fontos volt 
és lesz, hogy igényes kultúrát képviseljen.
Az elmúlt években számtalan rendezvénnyel 
mutattuk meg ország-világnak, hogy érték-
teremtő munka folyik Hajdúsámsonban.
Közművelődési alkalmazottak, helyi civil 
szervezetek, pedagógusok, diákok, festők, 
számos lakosunk valóban a kultúra őreiként 
tevékenykednek, akik közül most sok min-
denkit személyesen is megismerhettünk az 
előadások során. 

Ők mind-mind azért dolgoznak, hogy önzet-
lenül, gazdagon és bárkinek adjanak egy-egy 
szeletet a kultúránkból. 

Köszönetemet szeretném kifejezni a szerve-
zésért Tarné Hajdu Judit kulturális igazga-
tónak, illetve helyi alkotóink és előadóink 
műsorát, név szerint: Rácz Béla, Maszlagné 
Kulcsár Zita, Dr. Szabóné Kozma Zsuzsa, 
Borsos Tamás, Szarkáné Kun Szilvia, Simonné 
Bódi Anikó és Csire Imre szép verseit, Szarka 
Zoltán novelláját, Vozárikné Farkas Valéria, 
Vozárik Péter és Farkas Ibolya, valamint a 
Kitti és Marci duó emlékezetes dalait.

A nagy érdeklődésre való tekintettel hasonló 
rendezvény április közepén a Magyar Költészet 
Napjához kapcsolódóan is várható.

Isten, áldd meg a magyart!

Antal Szabolcs polgármester

Méltóképpen emlékeztünk a Magyar Kultúra Napjára
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Szívecske kupakgyűjtőből összegyűlt pénzösszeget  
egy 6 gyermekes családnak adtuk át, megfelelő,  
méltó helyre kerülve. Antal Szabolcs polgármester

E nemes alkalomból egész éves programsorozattal 
készülünk kedves lakosainknak, melyek közül minden 
korosztály megtalálhatja maga számára a megfelelőt.

Településünk idén ünnepli várossá 
válásának 20-ik évfordulóját!

A „szülinap” apropóján egy rekordkísérlethez is csatlakozik városunk, 
a „Legtöbb tojással feldíszített fa rekordjának megdöntéséhez”, 
melyet Húsvét ünnepe alkalmával szeretnénk teljesíteni, március 
30-án nagyszombaton. A kiírás részleteit plakátunkon olvashatják  
az utolsó oldalon.
A Martinkai Őszirózsa Nyugdíjasklub is 2024-ben tartja 20 éves 
megalakulásának ünneplését, melyet természetesen közösen, a 
többi nyugdíjasklubbal fogunk megünnepelni.
Novák Katalin köztársasági elnök 2024-et a Mozgás évének 
nyilvánította, mely kezdeményezést mi is támogatunk, ezért a 
sportolási lehetőségeket felkaroljuk és hirdetni fogjuk Önök felé, 
illetve kiemelten fontosnak tartjuk a békét és Földünk szeretetét, 
melyeket faültetéssel, békefutással, rajpályázatokkal szeretnénk 
erősíteni.    
Hajdúsámson a 20 év alatt rengeteg változáson, fejlődésen ment 
keresztül, de egyet mindig megtartott, a közösségi erejét, mely 
polgármesterként szívügyem és kötelességem egyben, hogy 
továbbra is megmaradjon.
A programokról folyamatosan tájékoztatjuk Önöket hírportáljain-
kon, melyekre mindenkit várunk nagy szeretettel, hiszen ilyen 
alkalmakkal tudunk együtt lenni!

Antal Szabolcs polgármester

POLGÁRMESTERI TÁJÉKOZTATÓ

Útkarbantartási híreink A 2023-as év végén hullott rendkívül sok csapadék tönkretette a 
település földútjait és az útalapokkal rendelkező utakat.
Kollégáink az ütemtervnek megfelelően dolgoznak, mely egész 
évben folyamatos lesz.

Antal Szabolcs polgármester

Nap utca

Jókai utca

Tájékoztatás kéményseprésről!

Tisztelt Hajdúsámsoni Lakosok!

Hajdúsámson Város Önkormányzata Képviselő-testülete az 
önkormányzat illetékességi területén építményadót, magánszemély 
kommunális adóját és helyi iparűzési adót szed.

HELYI ADÓKKAL KAPCSOLATOS TÁJÉKOZTATÁS

Az adózás rendjéről szóló 2017. évi CL. törvény állapítja meg az adók megállapításával, 
megfizetésével kapcsolatban az adózó kötelezettségeit. Az adókötelezettség magában 
foglalja többek között a bejelentésre, nyilatkozattételre, bevallásra, adó-
fizetésre és adóelőleg fizetésére, adatszolgáltatásra, és minden az adózással 
összefüggő változás (tulajdonjog, lakcím, mentességhez kapcsolódó adatok, 
használati jelleg, stb.) bejelentési kötelezettséget.

Felhívjuk azon lakosaink f igyelmét (ingatlan vásárlás-eladás), akik építményadó és a 
kommunális adó tekintetében még nem tettek eleget bejelentési kötelezett-
ségüknek, úgy a bejelentéshez szükséges nyomtatványokat letölthetik a  

www.hajdusamson.hu honlapról, https://ohp-20.asp.lgov.hu, illetve személyesen 
beszerezhetik a Hajdúsámsoni Polgármesteri Hivatal „D” épületében.

Kérjük adózóinkat, hogy a bevallással, adófizetéssel, adózással összefüggő változások 
bejelentésével kapcsolatban keressék a polgármesteri hivatal adóügyi ügyintézőit az 
alábbi időpontokban és elérhetőségeken:

Az adóhatóság ügyfélfogadási ideje:
Hétfő:   12.30-16.00
Kedd, Szerda, Péntek:  8.00-12.00
Csütörtök:   nincs ügyfélfogadás

Elérhetőségek:
Levelezési cím: Hajdúsámsoni Polgármesteri Hivatal, 4251 Hajdúsámson, Szabadság tér 5.
Telefon: 52/590-599, vagy az 52/590-590 (221 mellék), 
Fax.: 52/590-591
E-mail: polgarmesterihivatal@hajdusamson.hu

A MUNKA ÉLTETI A 90 ÉVES 
ERZSIKE NÉNIT

Ünnepeltünk Hunyadi Imréné, leánykori nevén Böszörményi Erzsébet 
Hajdúsámsonban született 3 lánytestvére után, akiknek szülei 
gazdálkodók voltak.
Hat elemit végzett el diákként, majd dolgozott a Hajdúsámsoni 
Dohányszárítóban, a Debreceni Beváltóban és hosszú évekig a 
Debreceni Ruhagyárban, ahonnan nyugdíjba is vonult. A szabás, 
varrást egy környékükön lakó nénitől tanulta meg, így tudott oda 
elhelyezkedni.
Férjével, Imrével - akit sajnos már elveszített - egy bálban ismerkedett 
meg. Egy évig udvarolt neki, aki ott lakott a szomszédságukban. 
Házasságukból egy lánygyermekük született, Erzsébet, akire a mai
napig mindenben számíthat. Ha nem lenne a lánya, már nem élne, 
vagy nem így, annyira gondoskodik róla, árulta el meghatottan.
A háborút rosszul élte meg, sokat kellett bujkálniuk a maguk által 
épített bunkerekben, ha megszólalt a sziréna. Olyan 10 éves lehetett 
ekkor és sajnos volt olyan időszakuk, hogy mindent elvittük tőlük, 
nem volt mit enniük.
A születésnapos két unoka és négy dédunoka boldog nagymamája.
A mai fiataloknak azt üzeni Erzsike néni, hogyha ilyen szép kort 
szeretnének megélni, dolgozzanak, éltesse őket a munka iránti szeretet!
A jeles nap alkalomból az önkormányzat nevében ajándékcsomaggal 
köszöntöttük a szépkorút Bodóné Őri Gyöngyi képviselő asszonnyal.

Antal Szabolcs polgármester

Nem szed gyógyszert, hiszen nincs különösebb betegsége, szemüveg 
nélkül olvas, minden nap főz még könnyű ételeket és nagyon várja a 
tavaszt, hogy kertészkedjen Erzsike néni, aki 90-ik életévét töltötte be 
2024. január 20-án.

Szelektív szállítási időpontok 2024.

Áthelyezett munkanapok:
2024. április 01.  helyett 2024. március 30. 
2024. május 01.  helyett 2024. május 04.
2024. május 20.  helyett 2024. május 18.
2024. augusztus 20. helyett 2024. augusztus 17.
2024. október 23. helyett 2024. október 26. 
2024. december 25. helyett 2024. december 28.
2024. december 26. helyett 2024. december 29.

Szállítási napokon a hulladékot reggel 6 óráig kérjük  kihelyezni a közterületre! 
Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft.

SZELEKTÍV SÁRGA FEDELŰ EDÉNYZET:
február 15., március 14., április 11., május 09., június 06.,  
július 04., augusztus 01., augusztus 29., szeptember 26.,  
október 24., november 21., december 19.

ÜVEG PIROS FEDELŰ EDÉNYZET:  
május 16., augusztus 08., október 31.

KÖZÉRDEKŰ

Ahogy az időjárás engedte– négy nap fagy és csapadékmentes 
idő – február 5-től elkezdtük városunk útalappal rendelkező 
utcái járhatóvá tételét, útkarbantartását, településrészeinken is.

Orosz Boglárka Elizabet 2024. január 7-én jött a világra 
Orosz-Ozsváth Fruzsina és Orosz Ádám Ferenc házaspár 
első gyermekeként.

A 2024-es év első szülöttjét köszöntöttük a 
hetekben Bihari Lajosné képviselő asszonnyal  
és Babály Tiborné szociális osztályvezetővel.

Boglárka kiváló egészségnek örvend, nyugodt baba. 
A kis Boginak és a szülőknek átadtuk önkormányzatunk ajándékait, 
akiket a boldog nagyszülők is elkísértek. 
Kívánunk az újszülöttnek és családtagjainak nagyon jó egészséget 
és szeretetteljes életet! Antal Szabolcs polgármester

Kislány az első újszülött
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Ötvenöt éves osztálytalálkozót tartottak 
Hajdúsámsonban az elmúlt időszakban a 
II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola egyik 
tantermében.

Több, mint fél évszázad 
után találkoztak újra

HÍREINK

A megjelent „diákok”, a 8. b osztály 1968-ban 
ballagott el a sámsoni iskola padjaiból, akkori 
osztályfőnökükkel, Keményfy Gyulánéval.
A találkozón megjelent egykori orosz tanár-
nőjük, Kondor Istvánné, Jutka néni, akit virág-
csokorral köszöntöttek a nosztalgiázók.
A délelőttöt közös ebéd és kötetlen beszélgetés 
zárta az intézmény ebédlőjében.

Kettő  esetben lemondott a tulajdonos a kutyákról, az egyik (ő súlyosan 
sérült volt)a telepünkre került, a másikat pedig a Bocskaikerti EbRehab 
Egyesület vette át.
Sajnos több esetben is  figyelmeztetni kellett a gazdákat, mivel a 
nem megfelelő kerítés miatt, kutyáik kijártak.
Itt is szeretnénk felhívni a figyelmet, arra, hogy a kutyáknak kötelező 
a mikrochip és évente a veszettség elleni oltás! A mikrochip adatai 
egy központi állatorvosi rendszerbe kerülnek, melyben a tulajdonosi 
adatokat (név,cím,telefonszám) rögzítik, így ha véletlenül elkóbor 
valaki kedvence, akkor azonnal tudjuk értesíteni ha megtaláljuk.
Amennyiben chip nélküli kutyát találunk, az állatvédelmi törvény 
előírása alapján  két hét kötelező karantén letelte után, oltva és 
chipelve tudjuk kiadni a gazdinak, melynek a költségeit meg kell 
téríteni!
Folyamatos tárgyalások és egyeztetések következtében sikerült egy 
nagyobb fertőtlenítőszereket és az ebrendészeti telep szakszerű 
működéséhez elengedhetetlen állatgyógyászati készítményeket 
tartalmazó adományhoz jutnunk, valamint egy országos állatvédő 
alapítvány segítségével egy nagyobb szállítmány állateledelt is kaptunk.
Az elmúlt fél évben önerőből sikerült a tervezett férőhely bővítés, 
amit szeretnénk a jövő évben is folytatni.

Fekete Róbert ebrendész

A befogottak közül 26 kutya 
került a telepre, 44 chipes volt, 
őket a gazdáik váltották ki.
Öt alkalommal kért segítséget 
a rendőrség, három alkalommal 
szabálytalan kutyatartás, kettő 
alkalommal pedig anyagi káras 
baleset miatt.
Összesen hat alkalommal érkezett 
bejelentés elütött kutyáról, három 
alkalommal pedig macskáról, 
melyeknek a teteme beszállítás-
ra került az ÁTEV telephelyére.
Tíz alkalommal kellett helyszíni 
szemlét tartani, telefonos illetve 
írásos bejelentésért, kutyák nem 
megfelelő tartásáért.

Egyesületünk 2023.06.01-vel vette át az ebrendészeti tevékenységet 
és a telep üzemeltetését városunk önkormányzatától.
Az eddig eltelt hat hónap alatt közel 70 kutya került befogásra, 
plusz 10 kölyökkutya, akik nem a telepre kerültek be, hanem 
állatvédők vették át egyből.

Féléves kimutatás az ebrendészeti  
tevékenységről!
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A támogatásból sok mindent megtudtunk valósítani melyet a 
településrészen működő Harmónia nyugdíjasklub is tudja használni. 
Elsősorban a rendezvényeinket és a csoportos összejöveteleket 
szerettük volna a műszaki cikkekkel segíteni. TV-vel, számítógéppel, 
nyomtatóval bővült eszközparkunk, a termet új asztalokkal székekkel 
tudtuk megtölteni, így járultunk hozzá a kellemes időtöltéshez. 
Településrészünk sok rendezvényt tartott és tart az évek folyamán, 
mindig bérelnünk kellett hangosításhoz szükséges eszközöket.  
Ennek kiküszöbölésére sikerült beszereznünk egy mikrofonnal ellá-
tott hangosító készüléket, így kisebb rendezvényeink mentesültek 
bérlés költségei alól. A játszótér melletti területen évekkel ezelőtt 
sportpálya került kialakításra itt eddig csak a foci rajongói tudták a 
pályát elfoglalni, azonban 2 kosárpalánk kialakítása révén ennek a 
szenvedélynek is örülhetnek a helyi gyerekek felnőttek. 
A rendezvényeink folyamán mindig külsős embert kellett hívni, aki 
jó minőségben megörökíti az utókor számára azokat a pillanatokat, 
melyet majd a később ideköltözők és itt lakók láthatják milyen élet 
volt a településünkön. A támogatásból sikerült vásárolni prémium 
minőségű fényképezőgépeket is.

A pályázat lezárásának dátuma 2023. 12. 31.  A megvásárolt műszaki 
cikkeket és bútorokat az Egyesületünk immár méltóképpen tudja 
hasznosítani és használni a mindennapokban.

Rákosné Fenyvesi Tímea
Sámsonkerti Lakosokért Egyesület elnöke

Egyesületünk a támogatásból a „Közösségi élet fejlesztése Sámsonkert 
településrészen” című pályázat keretin belül, 100%-os előleg formájában, 
2.500.000 Ft összegű vissza nem térítendő támogatásban részesült.

2022-ben a Sámsonkerti Lakosokért 
Egyesület sikeres pályázat útján 
támogatást nyert, a Bethlen Gábor 
Alapkezelő Zrt támogatásával.

Az Egyesület a „Kondipark kialakítása Hajdúsámson-Martinka 
településrészen” elnevezésű pályázatát sikeresen megvalósította; 
Martinkán, a Török utcai volt iskola udvarán a kondipark elkészült.

A beruházás összköltsége 14 676 837 Ft.

A kondipark egy több elemű multifunkciós toronyból és függesz-
kedő kombinációból, valamint egy fekvőtámasz rúdpárból áll, 
továbbá tartalmaz két mozgó elemet is, egy kombinált derékmoz-
gató és lábizom erősítő és egy kombinált szörf és lépegető eszközt.

A mérkőzések a nagy meleg ellenére jó hangulatban teltek, a 
játékosok sportszerűen versenyeztek. A legjobbak érmekkel, 
kupákkal gazdagodva térhettek haza. 

Eredmények:
1. helyezett:  DSI (Debreceni Sportiskola)
2. helyezett:  Zsiványok (Hajdúsámson)
3. helyezett:  Martinka SE
4. helyezett:  Ép-Tető Martinka S.C.
5. helyezett:  NetMirelit F.C. (Debrecen)

A csapattagokat és a szurkolókat hot-doggal láttuk vendégül, valamint 
egyik csapattagunk főtt kukoricát ajánlott fel a résztvevőknek, 
melyet ezúton is köszönünk Galla Pistiéknek.
A labdarúgótornát a helyi egyesületek szervezték és a Martinkai 
Részönkormányzat támogatta.

Martinkáért Egyesület

Fotó: Veres Miklós

A Martinkáért Egyesületnek lehetősége nyílt Hajdúsámson 
Város Önkormányzatának segítségével pályázni a „települési 
környezet és szolgáltatások fejlesztése” című konstrukcióra.

Idén már második alkalommal került megrendezésre a 
Martinkai Vándorkupa Amatőr Kispályás Labdarúgótorna. 
Augusztus 19-én 5 csapat részvételével zajlott a torna.

Kondiparkot avattak Martinkán Martinkai Vándorkupa
HÍREINK

Gyermeknap Martinkán

A programokat a martinkai részönkormányzat is támogatta. 2023. 
június 04-én, a délelőtt folyamán labdarúgó tornát szerveztünk a 
martinkai fiatalok kezdeményezésére de egy régi hagyományt, 
a Martinkai Vándorkupa tornát felelevenítve. A helybeli focisták 
egyen mezt is kaptak, melyben szépen helytálltak, de a kupa, sajnos 
másik csapathoz vándorolt. Természetesen az első három helyezett 
érmekkel és kupákkal térhetett haza, miután egy kiadós babgulyás 
ebéddel vendégeltük meg az összes résztvevőt és szurkolót.
A gyermeknapi rendezvény ezután az új kondipark átadásával 
folytatódott, ahol Antal Szabolcs, Hajdúsámson polgármestere és 
Tasó László, országgyűlési képviselő mondott támogató és buzdító 
beszédet a közösségépítés és az egészséges életmód fontosságáról.
Az igazi gyerekprogramok délután kezdődtek Anselmo bűvésztrükk- 
jeivel és varázslatos mutatványaival. A káprázatok közt, pihenésképpen, 
ismert mesék betétdalait hallgathatták és énekelhették kicsik és 
nagyok, míg a bátrabbakat meg is táncoltatta a bájos művésznő.
Ezután a madárshow következett, ahol egészen közelről megismer-
hettünk egy Ara papagájt, egy Uhu baglyot és egy madarász sólymot. 
Ilyen még nem volt Martinkán, de még biztos lesz, mert mindenkinek 
nagyon tetszettek a madarak csak úgy, mint a gazdájuk által előadott 
érdekes tudnivalók. Miután, nem kis izgalmunkra, kezeink közt repült a 

vadászsólyom, megérkezett az ugrálóvár és a paták és mancsok 
képviseletében néhány (terápiás) kutya, akik nem bánták, hogy 
mindenki őket akarta simogatni, sőt kifejezetten örültek neki. De 
egy pillanat alatt hosszú sor alakult ki a bűvész előtt is, aki most egy 
másfajta varázslattal, lufikból hajtogatott állatkákkal kápráztatta el a 
gyerekeket.
Egy másik sorban a délelőtt megmaradt babgulyásból kínáltuk a 
szülőket, míg a kisebbek hot dogot ehettek, különböző öntettekkel.  
A nagy melegre való tekintettel bőséges folyadékról is gondoskodtunk 
vendégeink számára.
A rendezvény kifejezetten jól sikerült, a gyerekek jól érezték 
magukat, és sok olyan családdal találkozhattunk, akik nemrég 
költöztek ki a város zajából csendes, friss levegőjű településünkre.

A Nemzeti Együttműködési Alap által kiírt pályázaton elnyert 
összegből a Martinkai Lakosokért egyesület lehetőséget kapott arra, 
hogy megvalósítsa a „Gyermeknap Martinkán” rendezvényt. 
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Kedves Ismerősök, 
Barátok!

2024. január 18-án a hajdúsámsoni 
Petőfi Sándor Városi Könyvtár, 
Művelődési Házban, családja, barátai, 
ismerősei és tanítványai szűk körében 
elbúcsúztattuk Őt. 
Köszönjük mindenkinek, aki személyesen, 
vagy akár gondolatban velünk 
emlékezett, búcsúzott. 

A gyászoló család

2023. december 31-én hosszantartó 
súlyos betegség következtében 
elhunyt Sorosi Imre szeretett férj, 
apa, nagyapa.

HÍREINK

Feladatunk: A közrend és a közbiztonság 
fenntartása, javítása. Járőrözés, SZEM 
Mozgalom működtetése 40 fővel.

Hajdúsámsoni Polgárőr 
Egyesület 2023-as éve

Az idősekre, egyedülállókra, a gyermekekre 
kiemelt figyelmet fordítottunk. 30 rendezvényt 
biztosítottunk le. Különböző események kapcsán 
helyszínbiztosításban, forgalomirányításban 
vettünk részt.
Parkok, iskola, piac, óvodák, bölcsőde, posta 
környékének rendszeres ellenőrzése, valamint 
a tanítási időn túl óvodában, iskolában maradt 
gyerekek - szükség esetén – hazaszállítása. 
Kapcsolatot tartunk a rendőrséggel, katasztrófa-
védelemmel, családsegítővel, állatvédőkkel.  
10 gyermek töltött nálunk közösségi szol-
gálatot.
Összesen, önállóan leadott szolgálatok száma 
368 alkalom, 5337 órában. Rendőrséggel el-

látott szolgálatok 20 alkalom volt, 120 órában, 
a katasztrófavédelemmel, 2 alkalommal 8 
órában teljesítettünk szolgálatot.
Átmenetileg ingatlan hiányában rászoruló 
személyek melegedőben való elhelyezése, 
életvitelüknek folyamatos figyelemmel kí-
sérése az adott időszakra kijelölve.
Szeretnénk megköszönni az elmúlt évi támo-

gatást Polgármester úrnak és a Képviselő-
testület tagjainak.

Továbbra is azon leszünk, hogy városunk  
biztonságos és közbiztonsági szempontból is 
élhető legyen.

Hajdúsámsoni Polgárőr Egyesület nevében
Balogh József elnök

A show táncos világbajnokunknak, Szilágyi Juditnak a 2024-es versenyszezonja 
 a budapesti AMITA Dance Jam megmérettetéssel indult el a napokban.

Show táncos világbajnokunk  
elsöprő sikere Budapesten

Először vettem részt ezen a versenyen, melyre két saját koreográfiámmal készültem és 
egy újabb élménnyel gazdagodtam – árulta el Judit boldogan.

Mazsorett felnőtt egyéni profi kategóriában l. helyen végzett a Hostage című 
produkciójával, a Danceshow felnőtt egyéni profi csoportban az E.M. elnevezésű 
számával, szinten l. helyezést ért el.

Mindezek mellett a nap végén megkaptam az AMITA fődíjat, ami egy hatalmas 
megtiszteltetés volt számomra. Elmondhatatlanul boldog voltam – vallotta a 
versenyző.

A világbajnok táncos nem áll meg, folytatja a versenyzést a Feeling Tánc és 
Mazsorett Egyesülettel a Dance Universum nemzetközi táncversenyen és 
azt is megtudtuk, hogy gőzerővel készül a májusban megrendezésre kerülő 
világbajnokságra, mely Horvátországban lesz megtartva.

D.M.

SPORT

Ebben az évben is három szakosztály működött egyesületünknél, az íjász, az asztalitenisz 
és a sakk. A három szakosztály közül az íjászban rendelkezünk 10 fő versenyengedéllyel 
rendelkező sportolóval, továbbá 13-15 fő versenyengedéllyel nem rendelkező, de az 
edzésmunkában rendszeresen résztvevő sportolóval. Az asztalitenisz szakosztály jelenleg 
csak 12-14 fő amatőr sportolót foglalkoztat heti rendszerességgel. A sakk szakosztály 
rendszeresen 6-10 fő részére biztosít sportolási lehetőséget. Tehát összességében 
elmondhatjuk, hogy egyesületünk három sportágban rendszeresen 45-50 fő részére 
biztosít szervezett, kulturált sportolási lehetőséget.

Beszámoló a 3-D Sportegyesület  
2023. évi tevékenységéről

Most nézzük a szakosztályok munkáját rész-
letesebben, de a teljesség igénye nélkül:

ÍJÁSZ SZAKOSZTÁLY

Vezetője Bertalan Zoltán
Bertalan Zoltán a 3D GP versenysorozatot 
végig lőtte. Zolit ama megtiszteltetés érte, 
hogy a 2023. évi egyetemi világjátékokra kijutó 
egyetlen magyar csigás íjász, Elekes Gergő őt 
kérte fel szakmai segítőnek erre a versenyre. 
Így aztán Zoli 10 napot töltött Kínában a világ 
második legnagyobb sportrendezvényén. A 
szakmai elismerés, megtiszteltetés mellett 
nem mindennapi élmény volt részt venni egy 
ilyen sportrendezvényen. 

Ezek után tekintsük át a kiemelt versenyek 
eredményeit:
Bertalan Zoltán: 3D GP I. Szekszárd IV. hely, 
3D GP II. Gyönk II. hely, 3D GP III. Örkény V. 
hely, 3D GP IV. és OB Nagykáló VI. hely

A 2024-es tervek is elsősorban a hazai 
kiemelt versenyekről szólnak, de ebben az 
évben már a lehetőségeink függvényében 
egy-két nemzetközi versenyt is szeretnénk 
megcélozni. Ezek közül kiemelkedik a HDH- 
IAA 3D Világbajnokság Ausztriában. 

Utánpótláskorú versenyzőink eredményei 
2023-ban:
2023. 02. 04. ALFÖLD Kupa OB Kvalifikáció   
Domokos Mira I. hely, 
Kovács Krisztián II. hely
2023. 03. 11. WA Terem OB  
Domokos Mira I. hely                
2023. 05. 14. Észak-Magyarországi és  
Észak-Alföldi régió Suli Íjász Bajnokság 
Domokos Mira I. hely
Néző János I. hely
Kovács Krisztian II. hely
2023. 05. 21. U–15-ös Bajnokság I. forduló         
Domokos Mira  I. hely
Néző János II. hely
Kovács Krisztián II. hely
2023. 05. 27. Suli Íjász Országos Bajnokság    
Domokos Mira I. hely
Néző János I.hely
Kovács Krisztián IV. hely
2023. 07. 09. U-05-ös Bajnokság II. forduló    
Domokos Mira I. hely
Néző János I. hely
Kökényesi Gominik III.hely
Kovács Krisztián II. hely

Demjén János II. hely
2023. 08. 05. U-15-ös Bajnokság III. forduló
Néző János III. hely
Kökényesi Dominik II. hely
Demjén János I. hely
2023. 09. 03. U13, U15 Pályaíjász Egyéni 
Országos Bajnokság       
Domokos Mira I. hely
Néző János III. hely
Kökényesi Dominik II. hely
Kovács Krisztián III. hely
Demjén János II. hely 

Tervek 2024-re:
Az utánpótlás korú versenyzőkkel Régiós 
versenyekre, országos versenysorozatra, 
kvalifikáló régiós versenyre és a Diákolimpia 
régiós és Országos versenyén szeretnénk a 
tervek szerint részt venni és természetesen 
a lehető legjobb eredményeket elérni. 
Ebben az évben tovább bővül a versenyzői 
kör, versenybe száll Balla Márk is, aki 
korosztályának nagyon tehetséges verseny-

zője lesz, amit az edzéseredményei már most 
is egyértelműen bizonyítanak.

ASZTALITENISZ SZAKOSZTÁLY

A szakosztályt a megalakítása óta Bertalan 
Zoltán vezeti. 2023-ban már megteremtettük 
a lehetőségét annak, hogy versenyezni is 
tudjanak sportolóink. Szeptembertől benevez- 
tünk a 2023-2024-évi Megyei Bajnokságba. 
Jelenleg a félidőben 11 megszerzett ponttal a 
hatodik helyről várjuk a folytatást, ami január 
végén kezdődött. Hetente egy alkalommal 
ad gyakorlási és edzéslehetőséget a város 
pingpongozni vágyó lakosainak. Az edzések 
péntekenként 16.46–19.00 óráig vannak az 
iskola tornatermében, 12-15 fő vesz részt 
rendszeresen.

SAKK SZAKOSZTÁLY

A szakosztály vezetője megalakulása óta 
Dandé László.
Harmadik egyesületi szinten szervezett 
sportágunk a sakk. Ebben a szakosztályban 
6-10 fő kisebb–nagyobb rendszerességgel 
szintén az iskolában hetente egy alkalommal 
tart foglalkozást. Ezen gyakorlásokon kívül 
rendszeresen vesznek részt környező tele- 
püléseken rendezett amatőr sakk-verse-
nyeken. A szakosztály vezetője már évek óta 
Dandé László, aki nagy odaadással gondozza 
a város sakk-hagyományát. A közeljövő 
kiemelet célja itt is a fiatalítás megszervezése. 
2024-ban ismét szeretnénk saját versenyt 
szervezni.

Bertalan Zoltán SE Elnök

HÍREINK
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Óvodás koromban versenytáncolni kezdtem, majd mikor már nem okozott annyi örömet, 
inkább sportágat váltottam – kezdte a beszélgetést Vanda.

Mint megtudtuk, édesanyja és édesapja is sportoltak, az anyukája kézilabdázott, apukája 
focizott, mind a ketten kapusok voltak.
Vélhetően ezért esett a választásom erre a posztra – árulja el a női focista mosolyogva.

Kisebb versenyeken és két Országos Bajnokságon képviseltettük magunkat. 2023. 
tavaszán került megrendezésre a Magyar Utánpótlás Kupa. Egyesületünk három 
versenyzővel képviselte csapatunkat, városunkat. Sajnos ezen a versenyen nem sikerült 
érmet szereznünk. Ősszel Eger városában rendezték meg a Serdülő Országos Bajnokságot. 
Itt már szerencsére jobban szerepeltek a sportolóink, innen egy bronzéremmel és egy 
negyedik helyezéssel tértek haza öklözőink.

2023-ban is részt vettünk pofonpartikon, többnyire Debrecenben és Nyíregyházán. 
Két alkalommal utaztunk el Kiskunfélegyházára, ahol csapatunk baráti kesztyűzésre 
volt hivatalos. Nagyon szeretjük ezeket a mérkőzéseket, mert azon túl, hogy nagyon 
jó hangulatban telnek, sok élménnyel gazdagodnak a gyerekek, rengeteget fejlődnek 
szakmai szempontból is. Toborzó, bemutató mérkőzéseket is szerveztünk, mely során 
betekintést nyerhettek az érdeklődők a boksz világába. 

Örömünkre szolgált, hogy ebben az évben is támogatást kapott egyesületünk a 
Hajdúsámsoni Önkormányzattól. Ennek a támogatásnak köszönhetően tudjuk egyesüle-
tünket fenntartani, részt tudunk venni versenyeken, edzőtáborban, pofonpartikon stb.

Reméljük a jövőben még jobb és szebb eredményeket fogunk elérni.
Máté Attila

elnök

A focit szülővárosában kezdte, Hajdúsámsonban, majd a középiskolai évek alatt, 2010-
ben a Mezei-Vill Egyesületnél kezdte rúgni a labdát, az első évben már bajnokságot is 
nyertek. 2012-ben Budapestre költözött és az Univerzum Klubjához igazolt le, ahol közel 
5 esztendőt játszott. A későbbiekben Hajdúböszörmény egyesületéhez váltott, ahol a 
bajnokságban aranyérmet szereztek.

2018-tól az NB1-es 2F Bau Tolna-Mözs Futsal kapusa.
Szeretnék továbbra is a válogatott közelében maradni, illetve a bajnokságban pedig a 
lehető legjobb eredményt elérni – számolt be a játékos a jövőképéről.

Számomra az eddigi sportéletem során minden élmény fontos volt és lesz, de ha egyet 
ki kellene emelnem, akkor talán az, hogy több alkalommal viselhettem a címeres mezt 
–fogalmazott Vanda.

Mindennapjaiban egy cégnél dolgozik, ha pedig éppen nincs edzése, akkor a barátaival 
tölti az idejét, kirándulnak, társasoznak vagy bicikliznek közösen.
Ez mind-mind feltölt, de a legjobb szabadidős kikapcsolódást az nyújtja, ha hazautazok 
meglátogatni a családomat – vallotta az NB1-es női futballista. D.M.

Deczki Vandának kiskora óta a sport az élete. Jelenleg a 2F-Bau 
Tolna-Mözs Futsal NB1-es csapatát erősíti, kapus poszton.  
Hogyan kezdődött pályafutása és mi a jövőbeli terve, erről 
kérdeztük a sportolót.

A 2023-as évet is sikeresen teljesítették sportolóink. Minden 
versenyt a Magyar Ökölvívó Szövetség rendezett meg, melyeken 
öklözőink részt is tudtak venni.

NB1-es sportoló a hajdúsámsoni lány

Hajdúsámsoni Harangi Imre Sportegyesület 
szakmai beszámolója / 2023

SPORT

„Megvalósult Magyarország Kormányának támogatásával”
HAT-KP-1-2023/1-000046, HAT-KP-1-2023/1-001332
II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Gimnázium, Szakképző 
Iskola, Alapfokú Művészeti Iskola és Óvoda, Hajdúsámson
„Néphagyományaink, történelmi és kulturális emlékeink 
nyomában Székelyföldön”, és „Népművészeti hagyományaink, 
történelmi és kulturális emlékeink nyomában Székelyföldön”

HATÁRTALANUL! -program

címmel intézményünk, immár 12. alkalommal nyert támogatást 
a Határtalanul! -program keretében. Nagyvárad-Marosvásárhely-
Szováta-Parajd-Farkaslaka-Székelyudvarhely-Hargita-Csíksomlyó-
Hidegség-Ezeréves határ-Segesvár-Csucsa érintésével fogjuk bejárni 
Székelyföldet.

Pályázatunk célja, Magyarok lakta székely vidéken, a természeti 
szépségek felkeresése, nemzeti emlékhelyek meglátogatása, 
koszorúk elhelyezése. Találkozunk és közös programot valósítunk 
meg külhoni diákokkal, megismerhetjük a magyarság történelmét. 
Találkozást és ismerkedést szervezünk csángó diákokkal a 

A II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola SNI-s csoportunkat 
nagy megtiszteltetés érte 2023. év végén.

Év végi meglepetés

A téli szünetet megelőző, utolsó tanítási napon tartottuk, már 
hagyományosnak mondható, karácsonyi ünnepségünket kis 
csoportunkkal. A délelőtt folyamán a szokásos módon zajlott a nap. 
Került az asztalra sütemény, pogácsa, üdítő, édesség, szaloncukor és 
elhangzottak az ünnepi dalok.
Nagy meglepetésünkre Antal Szabolcs polgármester úr személyesen 
látogatott el hozzánk és adta át ajándékait a tanulóknak. Jelenlétével 
és kedvességével rendkívül nagy örömöt okozott minden diáknak. 
Köszönjük szépen polgármester úrnak, hogy tiszteletét tette nálunk.

Jakubecz Sándor igazgatóhelyettes

II. RÁKÓCZI FERENC ÁLTALÁNOS ISKOLA, 
GIMNÁZIUM, SZAKKÉPZŐ ISKOLA, AMI ÉS ÓVODA Hidegségben. A Gyimes csoport már korábban iskolánk vendége 

volt, és mi is jártunk már náluk. Fontosnak tartjuk, hogy közvetlenül 
tapasztalhassák meg tanulóink hagyományaikat. Szeretnénk tanu- 
lóinkkal megismertetni a Csángó néphagyományokat, hogy azt 
tovább örökíthessék. Családoknál lesz a szállásunk, így lehetőségünk 
lesz közös programokat lebonyolítani. A gyerekek betekinthetnek 
a családok mindennapjaiba, állattartás, fejés, kaszálás, kihajtás. 
Megismerkedhetnek jellemző tájegységekkel, még élő néphagyo-
mányokkal, mesterségekkel.

Jakubecz Sándor igazgató helyettes
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15 nevelőszülő, valamint 60 alacsony jövedelemmel rendel-
kező rászoruló családnak sikerült előre hűtött hús adományban 
részesülnie abból a nemes felajánlásból, amelyet a Debreceni 
Karitatív Testület és a Bihari Állami Gondozottak Egyesülete 
juttatott el az Önkormányzat részére.

Nemes felajánlás
érkezett ismételten

A több, mint 400kg hús terméket 5kg-os csomagokban a Master 
Good Kft. ajánlotta fel, melyet ezúton is köszönünk, illetve a 
közreműködőknek és a felajánlónak is.

Csőszné Szilágyi Erzsébet
intézményvezető

CSALÁD –ÉS GYERMEK-
JÓLÉTI SZOLGÁLAT Köszönetnyilvánítás

Ezúton köszönjük az önzetlen adományozást, melynek 
méltó elhelyezésén egy műszaki és szakmai munkacsoport 
fog dolgozni. Terveink szerint a több mint 2000 db esernyőt 
a város több pontján fogjuk bemutatni, előreláthatólag 
már 2024. tavaszán.

Városunk újabb gyűjteménnyel gazdagodott, miután a 2021-ben
elhunyt Havasi István hajdúsámsoni gyűjtő egyedülálló esernyőit
fia felajánlásának köszönhetően 2024. januárjában átvettük.

Kép: Sámsoni Hírlap 
archív (Havasi 
Istvánról szóló 
korábbi cikkek, tv 
felvételek elérhetők 
interneten vagy a 
városi könyvtárban.)

Köszönettel,

Tarné Hajdu Judit
a kulturális intézmény 
igazgatója

Programajánló-március

2024. március 7. csütörtök 15-18 óráig

2024. március 1-20-ig

2024. március 23. szombat délelőtt

2024. március 23. szombat délután

2024. március 28. csütörtök délelőtt

2024. március 14. csütörtök 15 óra, koszorúzás 16 óra
2024. március 15-én 10-16 óráig a Kiállítóterem nyitva tart!

KISÁLLAT KIÁLLÍTÁS

KIRAK ATKIÁLLÍTÁS A KÖNY V TÁRBAN

ÁKOM-BÁKOM BÁBSZÍNHÁZ: A HÁROM NYÚL

BÖBE MINDENT ELINTÉZ - KABARÉ EST CSEKE KATINKÁVAL

TOJÁSKERESŐ VERSENY ÉS SZÜNIDEI HÚSVÉTI KÉSZÜLŐDÉS

VÁROSI ÜNNEPSÉG

PETŐFI SÁNDOR VÁROSI KÖNYVTÁR,
MŰVELŐDÉSI HÁZ ÉS KIÁLLÍTÓHELY

20 ÉVE VÁROS HAJDÚSÁMSON RENDEZVÉNYSOROZATBAN 
SZERETNÉNK BEMUTATNI A VÁROS ÉRTÉKEIT, MELYBŐL 
EDDIG ÉPPEN 12 DB KERÜLT FELDOLGOZÁSRA.

Közéteszünk egy-egy érték leírását a megjelenő helyi újságban, 
a közösségi oldalon pedig kisfi lm formájában jelenik meg.
Az információk alapján Helytörténeti vetélkedőt is hirdetünk az 
év folyamán.
Februárban az Öntöttvas tárgyak gyűjteményét, ismertebb 
nevén a kályhagyűjteményt szeretnénk bemutatni.
A kisfilmek Hungarikum pályázat keretében készültek el a 
Petőfi  Sándor Városi Könyvtár, Művelődési Ház és Kiállítóhely 
gondozásában.
Tartalom: Tarné Hajdu Judit, film: Vincze Tamás, narrátor: 
Jakubecz Sándor.
Az értékekről bővebb információ a város honlapján az Értéktár 
menüpontban érhető el, prospektus ingyenesen igényelhető a 
kulturális intézményben!

Helyi értéktár sorozat – február

Mentálhigiénés szolgáltatás, életvezetési tanácsadás.
Segíthetek a lelki problémák, valamint személyes belső- 
és kapcsolati konfliktusok kezelésében.

MENTÁLHIGIÉNÉS SZOLGÁLTATÁS, LELKIGONDOZÁS

Problémás az „élet”? Keressen bizalommal Módos-Abuczki Szilvia
06 70 597 1610 facebook.com/eletre.rendelve

MEGLÉVŐ BIZTOSÍTÁSOKKAL KAPCSOLATOS KÉRDÉSEKKEL,
ILLETVE ÚJ BIZTOSÍTÁSOK MEGKÖTÉSÉVEL KAPCSOLATBAN 
KERESSEN BIZALOMMAL!
TÖBB BIZTOSÍTÓ TÁRSASÁG AJÁNLATÁT ÖSSZEHASONLÍTVA
AZ ÖNNEK LEGMEGFELELŐBB MEGOLDÁST TUDJUK NYÚJTANI.

MINDEN BIZTOSÍTÁSÁT RENDEZHETI EGY HELYEN!

BUDAHÁZY MARIANNA
06 30 842 7981 •  budahazy.marianna@klassis.hu
KLASSIS Z BIZTOSÍTÁSI ALKUSZ KFT.

Nagyné Takács Erzsébet
névjegyzéki szaktanácsadó

MEZŐGAZDASÁGI SZAKTANÁCSADÁS, 
PÁLYÁZATÍRÁS

telefonszám: 06 70 489 3857
e-mail cím: takacserzsebet85@gmail.com
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